
QUI ÉS L’HIPÓCRITA 

 En aquest escrit volem presentar l’hipocresia  d’alguns polítics, que quan estan en la oposició 

diuen unes coses i quan arriben a manar, fan el mateix que feien els que criticaven, i per altra banda, 

volem mostrar l’hermetisme i poca transparència a l’hora d’accedir  i conèixer els comptes de festes. 

   

En el Ple  de febrer de 2017, per fer   la pregunta... 

 

“Si no és competència de l’ajuntament el tema dels tiquets, m’agradaria saber a on o a qui 

em tinc que dirigir per conèixer el número de tiquets venuts i els diners recaudats”. 

 

Els sr. Alcalde ens va dir que erem uns hipòcrites, que feiem la pregunta en mala 

llet,... “Y  que los tickets no guardan ninguna relación con la gestión ordinaria del 

Ayuntamiento”. 

Com si ell no haguera estat mai en eixa situació. No deu recordar que en Plens de l’anterior 

legislatura, ell va fer preguntes molt més greus que aquesta… 

 

En el Ple 29 de setembre de 2011 referint-se a les festes va dir: 

Apartat XI- 

-“¿dónde están reflejados los importes de recaudación de las propagandas de fiestas?”.  

También pregunta sobre esta recaudación  

- ¿se pueden ver, si hay facturas, si están reflejadas en los cobros y si significa que el 

Ayuntamiento no tiene constancia y que actúa con dinero negro?. 

-También afirma que  
“…debería plantearse que si la gente no paga tal vez sea porque no ve la cuentas claras y 
que si se clarificaran la colaboración sería mayor”. 
 

Qui és l’hipòcrita realment? De què es va  estranyar. Està clar que el sr. Alcalde no 

necessita cap excusa per insultar. El que deu fer ara, és aplicar-se les propostes que ell 

mateix va fer. Se li podria dir a ell mateixa, per que està seguint igual dinàmica que l’alcalde 

al que interpel·lava en aquell temps.  

El sr. Alcalde no ha millorat res, seguim sense poder veure la fulla de registre de la 

recaudació i de les despeses de les aportacions voluntàries de la gent. També deuria 

plantejar-se perquè hi ha gent que no paga, tal vegada per la poca transparència dels 

comptes. Lo d’aquell Ple, sols eren paraules buides per tal de ficar la cara roja a l’anterior 

alcalde, però com hem pogut veure, ell tampoc té transparència en eixos comptes. 

  

Mestres tant el sr. Alcalde  no ha parat de dir que els comptes estan a disposició de qui 

vulga, però els comptes complets no apareixen, el balanç promès pel regidor de festes 

encara no ha aparegut, per que el que el sr. Alcalde  va dictar un dia, al final d’un Ple, no es 

pot dir un balanç, van ser quatre números solts i sense temps d’anotar-los.  

 

 



Sempre estan dient... 

- En el Ple d’octubre de 2017 

El regidor de festes va dir, a una pregunta del Sr.Centelles, que quan tingueren tots els 

pagaments fets, farien un balanç i facilitarien la informació. 

 

- En el Ple de desembre de 2017 

El sr. Alcalde va convocar al poble per donar la informació de festes en acabar el Ple. 

Nosaltres vam esperar a eixa convocatòria. Va passar el Ple i aquest punt no es va tractar. No 

sabem què va passar perquè no ha tingut la sensibilitat ni la cortesia  de donar explicacions 

als assistents, demanant disculpes ja per whatsapp o en el següent Ple. 

En aquest Ple va tornar a dir 

 “Que sus quejas en legislaturas anteriores, se refería a la consulta de las facturas, 

que ahora están a libre disposición, para su consulta, a través de la Concejalia de Fiestas” 

 

Però els comptes no es van donar.  

 

-  En el Ple de febrer (pag 4), sense saber com i quan anaven a donar alguna 

informació sobre els comptes, i sabent  tot que havia passat fins ara, i que acaben de contar, 

el sr. Alcalde va tindre la cara de dir: 

“Que no entiende, su insistencia en tratar el asunto en pleno cuando sabe que se le 

va a dar cuenta, como todos los años, en la reunión que se realiza al efecto por la persona 

correspondiente”.  

En acabar aquest mateix Ple va dictar ràpidament un resum resumit de comptes que 

creem molt  insuficient. Nosaltres, per un altre costat, vam demanar veure un balanç 

complet de les despeses de totes les festes, en el que consten tots els ingressos i les 

despeses de totes les partides, i sols hem pogut veure  la partida oficial de “Fetejos 

Populares”, en la que per supost, no apareixen totes les despeses, ja que hi ha despeses que 

es carreguen a altres partides.  

El propi regidor del PP, Victor García en eixe mateix ple de setembre de 2011, va dir:  

El Sr. Concejal D. Víctor García (PP) manifiesta que les gustaría que estuviera todo junto. 

També va demanar en eixe mateix Ple ... 

“Víctor García (PP) solicita quedar con la comisión para ver la documentación”. 

 

- Per últim, per acabar-ho d’arreglar, l’u de març de 2018,   li vam sol•licitar a este 

mateix  Sr. Regidor de festes, D. Victor García,  un dia per veure els comptes sobre les 

aportacions voluntàries de festes, tal com el sr. Alcalde havia dit en el mes de desembre. 

Estavem a 5 d’abril, més d’un mes, i encara no havia tingut temps per ensenyar-nos 

aquestos comptes o donar-nos una resposta.  

Sí, la resposta ens la va donar en eixe Ple d’abril. Ens va dir que ell no es rebaixava a 

donar-nos cap justificació de comptes. Així que no hem pogut obtenir, de forma detallada i 

per escrit , cap balanç de comptes mínimament  complet i aclaridor. 



Està vist que quan estan en la oposició se pensa i s’exigien unes coses i quan se mana 

s’oblida tot i se fa igual com els anteriors.   

 La qüestió és que, sempre dient que es poden consultar els comptes, que les factures  

estan a disposició de qui vulga, però realment no es pot veure res. Qui és realment 

l’hipòcrita? On queda la transparència? 

Si no hi ha res que amagar, perquè posa tantes dificultats per veure els comptes?  

El sr. Alcalde no reconeix el dret de les persones, que fan aportacions a festes, a conèìxer en 

què es gasten eixos diners. Creem que és una actitud molt reprovable i gens transparent. 

 

                                                                            REGIDORS DE COMPROMÍS 

 

 

 

 


